



Ref: 1122/5/2865/2019

Date: 29/12/2019

الرقم: 2019/2865/5/1122

التاريخ: 2019 / 12 / 29

Circular

تعميم إلى

Distinguished members,

Qatar Chamber presents its best complements.

Kindly note that we have been informed by the Custom Affairs Department at the General Authority of Customs that E-COO and E-certification of shipments' invoices coming from countries that are not members of preferential agreements will be accepted according to the following:

First: All electronic certificates of origin, whether issued by chambers of commerce or by the competent authorities in member states of the International Chamber of Commerce (ICC), chamber of commerce or competent authorities in all world countries provided that they are verified through the link attached in the certificate, will be accepted. If there is no data or link, certificates will be rejected.

Second: The electronic certification of invoices, whether issued by chambers of commerce, the competent authorities in member states of the International Chamber of Commerce (ICC), chamber of

السادة / منتسبي غرفة قطر المحترمين

تهديكم غرفة تجارة وصناعة قطر أطيب تحياتها،

وتود أفادتكم بأن إدارة الشؤون الجمركية بالهيئة العامة للجمارك قد أفادتنا بقبول السلطات الجمركية بالدولة لشهادات المنشأ الالكترونية واعتماد التصديق الالكتروني للفواتير المصاحبة للشحنات الواردة من غير دول الاتفاقيات التفضيلية وذلك وفقاً للضوابط التالية :-

أولاً: تقبل شهادات المنشأ الالكترونية سواء الصادرة عن غرف التجارة أو الصناعة أو الجهات المختصة بالدول المنضمة لغرفة التجارة الدولية (ICC) أو الصادرة عن غرف التجارة أو الصناعة أو الجهات المختصة بجميع دول العالم بشرط التأكد من صحتها عن طريق الرابط الموجود بالشهادة وفي حالة عدم وجود بيانات أو رابط يتم رفضها .

ثانياً : يقبل التصديق الالكتروني للفواتير من قبل غرف التجارة أو الصناعة أو الجهات المختصة بالدول المنضمة لغرفة التجارة الدولية (ICC) أو من قبل غرف التجارة أو الصناعة أو الجهات



غرفة قطر QATAR CHAMBER

commerce or competent authorities in all world countries provided that they are verified through the link attached in the certificate or will be accepted.

If there is no data or link, the electronic certification will be rejected.

Third: For any inquiries regarding E-COOs or E-certification, contact with the Custom Affairs Department at the General Authority of Customs.

المختصة بجميع دول العالم بشرط التأكد من صحتها عن طريق الرابط الموجود بشهادة المنشأ أو الفاتورة وفي حالة عدم وجود بيانات أو رابط يتم رفض التصديق الإلكتروني .

ثالثاً : في حالة وجود أي ملاحظات أو استفسارات بشأن شهادات المنشأ الإلكترونية أو التصديق الإلكتروني للفواتير يتم التواصل مع إدارة الشؤون الجمركية .

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

صالح بن حمد الشرقي
المدير العام

Saleh Bin Hamad Al Sharqi
Direct Manager

نسخة إلى : إدارة شؤون المنتسبين